
Zápisnica 
z piateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 24. novembra 2017 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Fridrich Buzáš, Pavol Kostolník, Jana Kiková, Andrea Vranková, 
Stanislav Beňo, Milan Cabánek, Marián Vrabec, Jozef Gregor 
 
Ospravedlnená: Mária Ábelová 
 
Počet prítomných občanov: osem 
 
Program :  
  1/ Otvorenie zasadnutia 
  2/ Schválenie programu rokovania 
  3/ Procedurálne otázky 
  4/ Informatívna správa starostu obce 
  5/ Kontrola plnenia uznesení 
  6/ Prezentácia výstavby bytoviek 
  7/ Vecné bremeno –elektrina Golf 
  8/ Správa hlavného kontrolóra z kontroly o finančnej kontrole a audite 
  9/ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na roky 2018-2020 
10/ plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2018 
11/ Odsúhlasenie členov Ústrednej inventarizačnej komisie z radov poslancov 
12/ Návrh na udelenie dotácií podľa VZN č. 4/2013 
13/ Vyhodnotenie činnosti komisií pri OZ v Lužiankach 
14/ Rôzne (prenájom sály, príspevok 3 ks lístkov na TKO, žiadosť zdravotníkov  
      o zníženie dane z nehnuteľnosti) 
15/ Diskusia 
16/ Návrh na uznesenie 
17/ Záver  
 
 Starosta obce otvoril piate riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej  väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Jozef Gregor a Fridrich Buzáš. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Stanislav Beňo, . 
Marián Vrabec a Jana Kiková, ako aj program piateho riadneho zasadnutia OZ (všetci za). 
 
 Starosta obce predniesol informatívnu správu. V nej uviedol, že ŽSR iniciovali  
stretnutie ohľadne obhliadky železničného priecestia na Vinárskej ulici. Informoval o záujme 
rôznych firiem o skúpenie pozemkov na Teslovej ulici. Takisto je záujem rôznych firiem 
o kúpu rodinných domov, ktoré by mohli byť prebudované na ubytovne. Firma Jaguar Land 
Rover navrhla, aby verejné osvetlenie v ich areáli vzala do správy obec. 
 
 Zástupca firmy DYNAMIK prezentoval projekt na výstavbu bytoviek. Poslanec Milan 
Cabánek navrhol, aby projekt posúdila v prvom rade stavebná komisia a svoj záver predložila 
na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
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O 17.20 hod. sa na rokovanie obecného zastupiteľstva dostavila poslankyňa  
Andrea Vranková.  

 
Hlavná kontrolórka obce predniesla kontrolu plnenia uznesení. 
 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo „Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecných 
bremien“. Poslanec Marián Vrabec uviedol, že projekt je v rozpore s navrhnutom zmluvou. 
Projekt nebol obci predložený a obec sa nemohla k nemu vyjadriť.  Obecné zastupiteľstvo po 
prerokovaní   nesúhlasilo s uzatvorením  „Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecných  
bremien“  medzi Obcou Lužianky a Západoslovenskou distribučnou, a.s, Čulenova 6, 
Bratislava k plánovanej stavbe „Lužianky IBV RED OAK–2. a 3. etapa“ (všetci za nesúhlas). 
 

O 18.00 hod. sa na rokovanie obecného zastupiteľstva dostavil náčelník obecnej 
polície Zbislav Oťapka. 

 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu hlavnej kontrolórky obce z kontroly 

dodržiavania zákona o slobodnom prístupe k informáciám č. 211/2000 Z.z. v platnom znení 
pri povinnom zverejňovaní  informácií. 
 

Obecné zastupiteľstvo  vzalo na vedomie  stanovisko  hlavnej kontrolórky obce 
k návrhu viacročného rozpočtu obce Lužianky na roky 2018  - 2020 a k návrhu rozpočtu obce 
na rok 2018, v zmysle zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov. Poslancovi Pavlovi Kostolníkovi chýbala v rozpočte položka na vybudovanie 
rigolov v obci. Toto bude riešené v investičných akciách na budúci rok. Poslankyňa Andrea 
Vranková uviedla, že položka dotácie pre OFK vo výške 28 000,-€ je vysoká oproti minulým 
rokom. Navrhla túto položku ponechať ako v roku 2017 (18 000,- €). Za predložený návrh 
28 000,-€ na dotáciu hlasoval poslanec Fridrich Buzáš, ostatní proti. Za návrh poslankyne 
Andrei Vrankovej hlasovali poslanci Jana Kiková, Andrea Vranková, Stanislav Beňo, Milan 
Cabánek, Marián Vrabec, proti návrhu poslanec Fridrich Buzáš, zdržali sa poslanci Pavol 
Kostolník, Jozef Gregor. Po prerokovaní obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočet na rok 
2018 (všetci za).  
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie návrh viacročného rozpočtu na roky 2019 - 2020. 

 
Obecné zastupiteľstvo schválilo plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2018 (všetci za). 

  
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo za členov do ústrednej inventarizačnej 

komisie z radov poslancov Mariána Vrabca a Milana  Cabáneka (všetci za). 
 
            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo výšku dotácie pre občianske združenia 
pôsobiace v obci, podľa VZN obce č. 4/2013  za činnosť v roku 2017 (všetci za). 
 
            Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo výšku príspevku na člena občianskeho 
združenia pre rok 2018 v zmysle čl. II. písmeno e/  VZN č. 4/2013 „O podmienkach 
poskytnutia dotácií z rozpočtu obce“ – aktivačný príspevok v sume 5,- € /na člena (všetci za). 
  
           Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie starostom obce  vyhodnotenú činnosť  komisií 
pri OZ, členov redakčnej rady.  
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Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo bezplatný prenájom priestorov kultúrneho domu 
v Lužiankach na spoločenskú akciu organizovanú  „Poľovníckym združením  Berbecíny“ 
v roku 2018 (všetci za).  
 

 Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo bezplatný prenájom priestorov kultúrneho domu 
v Lužiankach na spoločenskú akciu organizovanú „Základnou školou s materskou školou 
Lužianky“ v roku 2018 (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh na poskytnutie 3 ks jednorazových lístkov na 
vývoz komunálneho odpadu pre určenú skupinu obyvateľov obce. Poslanec Milan Cabánek 
navrhol, aby príspevok bol 5 ks jednorázových lístkov. Za tento návrh hlasovali poslanci 
Milan Cabánek a Stanislav Beňo, ostatní poslanci proti. Za pôvodný návrh hlasovali Fridrich 
Buzáš, Pavol Kostolník, Jana Kiková, Andrea Vranková, Marián Vrabec, Jozef Gregor, proti 
Stanislav Beňo, Milan Cabánek.   
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní schválilo poskytnutie  príspevku 3 ks lístkov na vývoz 
komunálneho odpadu v roku 2018 zdarma, občanovi s trvalým pobytom v obci Lužianky, ak 
dovŕšil  vek 70 rokov a viac k 31.12.2017. V prípade manželského páru si nárok uplatní jeden 
z nich.  
Súčasne obecné zastupiteľstvo schválilo poskytnutie  3 ks lístkov na komunálny odpad 
zdarma pre držiteľov preukazu ZŤP občanovi do veku 70 rokov k 31.12.2017, maximálne 
v počte  3 ks na domácnosť.  
 
 Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie žiadosti zdravotníkov o zníženie dane z 
nehnuteľnosti. Tieto zamietlo z dôvodu platnej VZN č.3/2015 „O miestnych daniach“ 
(všetci proti zníženiu dane). 
 
 V diskusii Michal Hruška upozornil na neusporiadané hrobové miesta v novej časti na 
cintoríne Kajsa. Na cintoríne by malo byť zverejnené meno osoby, ktorá je zodpovedná za 
správu cintorína. V súčasnej dobe je správcom cintorínov Dominik Ševčík st. 
Michal Hruška ďalej uviedol, že pri hrobe jeho rodiny rastie strom, ktorý ho poškodzuje. 
Starosta obce uviedol, že túto skutočnosť je potrebné nahlásiť na obecný úrad a ten bude vo 
veci konať. 
Mária Macánková upozornila na zlý stav chodníka od Ciolkovského po Korytovskú ulicu. 
Starosta obce uviedol, že s opravou chodníkov po obci už začal, ale v súčasnej dobe nemá 
nikoho, kto by mu ďalšie časti chodníkov opravil. 
Mária Macánková uviedla, že by bolo potrebné vybudovať chodník pod mostom. Starosta 
obce informoval, že chodník pod mostom bude vybudovaný súčasne s rekonštrukciou mosta. 
Ďalej Mária Macánková upozornila na osobné automobily stojace na chodníkoch smerom od 
mosta po školu. Náčelník obecnej polície uviedol, že automobily stoja tak, že chodec môže po 
chodníku bez problémov prejsť. Poslanec Marián Vrabec taktiež poukázal na státie 
automobilov aj na iných uliciach. Poslanec Pavol Kostolník navrhol, aby sa tento problém 
riešil komplexne v celej obci. Poslanec Marián Vrabec podal návrh, aby sa od obecného úradu 
po školu dalo dopravné značenie „Zákaz zastavenia“. 
Poslanec Jozef Gregor upozornil na kamene pred rodinným domom na Rastislavovej ulici. Je 
to nebezpečné a treba ich dať odstrániť. 
Obyvatelia ulice Pri trati chceli vedieť, ako pokračuje elektrifikácia v tejto časti obce. Starosta 
obce uviedol, že už tri týždne čaká na ŽSR, aby vytýčili, kde majú v zemi položené siete 
a následne po vytýčení sa mohli začať ťahať elektrické káble. Transformátor by mohol byť 
spojazdnený do konca roka. 
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Mária Macánková chcela vedieť, či sa kontrolujú občania, ktorí nie sú napojení na kanalizáciu 
a kam fekálie zo žúmp vypúšťajú. Dala si urobiť rozbor vody, v ktorej sa objavili stopy 
fekálií. K tejto problematike sa vyjadril aj Michal Hruška, ktorý uviedol, že aj v jeho okolí sa 
vypúšťajú fekálie do studne, konkrétnu osobu však neuviedol. Matej Rehák uviedol, že 
v budúcnosti je snaha, aby sa v obciach, kde je vybudovaná kanalizácia, musel každý občan 
na túto pripojiť.  Obecné zastupiteľstvo požiadalo starostu obce, aby pracovníci obce 
v spolupráci so ZsVS, a.s. Nitra zabezpečili zoznam majiteľov nehnuteľností, ktorí nie sú 
pripojení na kanalizáciu tam, kde je vybudovaná kanalizačná sieť. Zároveň je potrebné 
upozorniť týchto vlastníkov nehnuteľností,  že sú povinní odvádzať splaškovú vodu cez 
kanalizáciu do verejnej kanalizačnej siete.  
Mária Macánková sa informovala, kto projektoval nový zberný dvor. Na internetovej stránke 
obce zistila, že k pôvodnému projektu pribudol dodatok. Starosta obce uviedol, že projekt 
vypracoval Karol Slivkanič. Nakoľko v projekte nebol zahrnutý odvodňovací rigol, musel sa 
do projektu zapracovať dodatočne.  Mária Macánková sa spýtala, kto tento dodatok zaplatí. 
Dodatok bude financovaný z obecných prostriedkov. Mária Macánková navrhla, aby náklady 
na dodatok uhradil projektant, ktorý rigol do projektu nezapracoval. 
Starosta obce uviedol, že ŽSR ho požiadali, aby si na Ciolkovského ulici mohli dočasne 
uložiť materiál na prerábku železničnej trate. ŽSR sa zaviazali, že prípadné poškodenie 
vozovky opravia. Mária Macánková navrhla, aby bola s nimi podpísaná zmluva, ktorá by ich 
zaviazala dať komunikáciu do pôvodného stavu, nie len cestu opraviť.  
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia. Následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a o 20.30 hod. ukončil piate riadne zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                 Jozef Gregor         Fridrich Buzáš 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


